
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 426
Med henvisning til ministerens besvarelse af BEU alm. del spørgsmål 417,
der viser en stigning i antallet af ægtepar på kontanthjælp på 44 pct. siden af-
skaffelsen af kontanthjælpsloftet mv., bedes ministeren redegøre for, om ud-
viklingen i antallet af ægtepar og udgifterne hertil er i overensstemmelse med
de vurderinger, der lå til grund for L 36 (folketingsåret 2011-12) Forslag til lov
om ændring af lov om aktiv socialpolitik, integrationsloven, lov om en aktiv be-
skæftigelsesindsats, lov om individuel boligstøtte og forskellige andre love.
(Ophævelse af starthjælpen, loft over kontanthjælpen, 500-kroners-nedsættel-
sen, 225-timers-reglen, introduktionsydelsen m.v)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Inger.Stojberg@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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